
Beszámoló a 2016/2017-es tanév gyógytestnevelői munkájáról a második 

félévben 

 

 

Az első félévben megkezdett munkát folytattam tovább. 

Nehézséget jelentett számomra, hogy néhány intézményem új órarenddel folytatta a 

második félévet. Nehéz volt egyeztetni a változás miatt a helyet és az időpontot. 

Ezért többször át kellet dolgozni a 2. félvben az órarendet. 

Pozitív változás volt az, hogy a kollégák már előre átöltöztették és küldték a kollégák 

a gyerekeket a megszokott helyre a gyógytestnevelés foglalkozásra. 

Azt tapasztalom, hogy a gyerekek szívesen vesznek részt a foglalkozásokon és a 

kollégák is elfogadják személyemet és a munkámat. 

A gyógytestnevelési feladatokon kívül az atlétika, a torna és a labdajátékok 

alapelemeit is megismertetem a gyerekekkel. 

Szeretném megköszönni az iskolaorvosok és a védőnők segítségét. 

Több alkalommal meghívtak az intézmények sportversenyek, sportnapok 

levezetésére, szervezésére. 

A második félévben vállaltam a RÁFÁI-ban bemutató foglalkozást.  

Megköszönöm az aktív részvételt a kollégáknak. 

A rászoruló gyermekeknek készítek egyénileg végezhető feladatokat, amit otthon is 

elvégezhetnek, így próbálom megszerettetni a mozgást. 

Több gyermeknél javulást tapasztaltam és az év végi szűréseknél jól látható volt a 

fejlődés. 

Köszönöm a megértést és az együttműködést a Szakszolgálat vezetősége részéről. 

A gyerekekkel való foglalkozás öröm számomra, de a hatalmas adminisztráció: az év 

végi szűrések, az INYR és a szűrési eredmények adminisztrálása nagyon nagy 

terhet jelent. 
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